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DÍDAC LÓPEZ  CANDIDAT D'ERC A CALDES DE MALAVELLA

“Els veïns estan i se
senten oblidats”

 “Des del desembre que no l’estan
actualitzant”

 “En eleccions municipals es vota molt segons
les persones que la formen”





“Els veïns estan i se senten oblidats” Arxiu.
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Dídac López va néixer a Barcelona el 1965, i viu
a Caldes de Malavella des del 2000. És llicenciat
en informàtica per la UPC i fa de director
d’informàtica a la Universitat de Girona.

SERGIO SOLER - CALDES DE MALAVELLA

A Caldes de Malavella, ERC va doblar el nombre
de vots i el de regidors el 2015, i va aconseguir
dos representats al consistori.

Què creu que falta a Caldes de Malavella?
No s’han fet polítiques centrades en els
problemes reals de les persones. Aquest és un
tema que em preocupa bastant. És a dir, hem
pogut veure que moltes de les polítiques que
s’han estat fent han estat molt centrades en
infraestructures, que no queda gaire clar si
solucionen els problemes reals dels vilatans, i,
en aquest sentit, veiem com s’estan abandonant i
s’estan deixant de fer activitats que els veïns
necessiten i volen fer, tant pel que fa a la gent
gran com a la gent jove, però sobretot la gent
jove.

Quins seran els eixos del vostre programa
electoral?
Els tres eixos principals de la campanya són:
centrar-nos en les polítiques que necessiten les
persones, el bon govern, que és molt important
per a Caldes, on els últims anys la manca de
comunicació i transparència ha estat força
evident, i, finalment, buscar un
desenvolupament per al poble, que hem anat
abandonant en el que ha estat un final d’etapa
d’un govern que ha arribat al final d’un cicle i
que està esgotat.

Quina sensació es té des de l’oposició quan al
davant tens una majoria absoluta?
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No pots fer res. Si, a més d’una majoria absoluta
com la que tenia el PDeCAT, li sumes una manca
de transparència que era molt evident i moltes
dificultats en la comunicació, amb la tasca de
l’oposició no pots fer-hi gran cosa. En aquest
sentit hem coincidit molt amb els companys de
la PIC, seguint les mateixes pautes de
comportament. Volem saber les coses però no
se’ns comunica. Ara mateix cap dels vilatans pot
consultar al web la informació principal del
poble i l’activitat de l’Ajuntament. La informació
que apareix d’interès per al ciutadà és
pràcticament inexistent. De fet, des del
desembre que no s’actualitza el web. Crec que no
es compleixen els mínims que qualsevol
administració pública hauria d’estar complint.

Idees noves per als pròxims quatre anys?
Sobretot ens interessa i ens preocupa moltíssim
la dificultat d’arrelar el jovent al poble. És un
tema que realment veiem angoixant, des del
punt de vista de futur. Quin serà el futur del
nostre poble? El fet que no tinguem polítiques
de joventut ens preocupa d’una manera
extraordinària. I han de ser polítiques
transversals: polítiques d’urbanisme pensant en
joventut, de lleure pensant en joventut,
d’educació, d’habitatge, de mobilitat... totes
pensant en joventut. I això ens preocupa
moltíssim.

Creu que les urbanitzacions estan ben ateses?
Jo he parlat amb molts veïns i el que em diuen
és que estan oblidats i que se senten oblidats.
Tot el tema de la vertebració del poble ens
preocupa moltíssim, atès el nombre
d’urbanitzacions que tenim. Crec que estan molt
mal vertebrats en aquest sentit, i hem d’integrar
en l’activitat del poble tots aquests veïns que
s’han sentit oblidats per les polítiques que s’han
anat fent en els darrers vuit anys.
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Com afronteu les eleccions municipals del
maig?
Evidentment, no formava part de la nostra
estratègia haver de viure dues campanyes en tan
poc temps. El 28-A donarà un perfil del poble
quant a comportament de vot que d’alguna
manera no representa el que es votarà a escala
municipal. Sabem que en pobles de les
dimensions del de Caldes es vota molt la llista i
les persones que la formen, i no només les sigles.
Serà interessant veure aquesta primera volta.

Com vau fer la llista?
Treballem des de fa molts mesos, i en aquest
sentit tenim un grup consolidat al voltant dels
dos regidors que ja teníem. Un d’ells no
continuarà per motius d’ètica, ja que se’n va a
viure a Girona. La llista la formem gent molt
motivada, trempada, amb capacitat i sobretot
molt honesta i que transmet els valors que
creiem que són els ideals.
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